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بهبودی نیا / روزگذشــته آخرین جلسه علنی 
شــورای پنجم شهر مشــهد با هفت دســتورکار 
برگزار شــد. در این جلســه، رئیس شورای شهر 
مشهد با مرور عملکرد چهار ساله شورای پنجم 
گزارشی از عملکرد شــورا ارائه کرد. به گزارش 
»خراسان رضوی«، رئیس شورای شهر مشهد در 
این جلسه گفت: شورای شهر مشهد 141 جلسه 
علنی در طول چهار سال فعالیت خود برگزار کرد 
و در این جلســات 1200 مصوبه داشــتیم که از 
این تعداد تنها 7 درصد با اعتراض کمیته تطبیق 
فرمانداری مواجه شد. رئیس شورای شهر مشهد 
ادامه داد: این در شــرایطی اســت که در شورای 
چهارم 16 درصد مصوبات از فرمانداری برگشت 
خورده بود، شــورای چهارمی کــه 150 مصوبه 
کمتر از شورای پنجم داشته است. حیدری افزود: 
اگر طی چهار سال اخیر در جایگاه مسئولیتی که 
عهده دار بوده ام، نقص و کوتاهی صورت گرفته، 
عذرخواهــم. وی با بیان این که طی چهار ســال 
فعالیت شــورای پنجم 27 هزار میلیــارد تومان 
پروژه عمرانی، با تنوع و تکثر در فضای کل شهر 
و بخش های مختلف اجرایی شده است، افزود: 
برای تمامی این پروژه هــا، کارهای مطالعاتی، 
بررسی و تصویب بودجه، نظارت و تفریغ بودجه 
و... انجام شده است. حیدری در ادامه به برخی 
انتقادها مبنی بر بدهی های شــهرداری اشاره 
کرد و گفــت: بدهی ها 11 هــزار میلیارد تومان 
اســت که دو هزار میلیــارد تومان بدهــی کوتاه 
مدت و 9 هزار میلیــارد نیز بلند مدت اســت که 
تا 1406 باید تســویه شــود. البته بخش عمده 
این بدهی ها اوراق مشارکت است که هراندازه 
بتوانیم جلب کنیم، موجب منفعت است زیرا 50 
درصد اصل و ســود را دولــت پرداخت می کند. 
حیدری با بیان این که شــورای پنجم 1.4 برابر 
درآمد نقد یک ساله خود، یعنی 11 هزار میلیارد 
تومان بدهی دارد، افــزود:  در کنار این اقدامات 
ارزشمند، ظرفیت  هایی نیز ایجاد کردیم که یک 
مورد آن ظرفیت 14 هزار میلیاردتومانی املاک 
قابل تبدیل به منابع است. وی از شناسایی 23 
هزار میلیاردتومان مطالبات شهرداری از دولت 
خبرداد و گفت: شورای پنجم و مدیریت شهری 
در این دوره، بدهی انباشت ندارد، همه بدهی ها 
شفاف بوده و مســتندات آن موجود و قابل دفاع 
اســت.در ادامه، حسینی پویا عضو شورای شهر 
مشهد در نطق پیش از دستور خود، ضمن ارائه 
گزارش عملکرد کمیسیون حقوقی شورای شهر 
مشــهد به موضوعاتی از قبیل معطلی پنج ماهه 
تفاهم نامه سامان دهی آسیب دیدگان  اجتماعی 
به دلیل امضا نشدن توسط استاندار و فرماندار و 
همچنین  لزوم احترام به مصوبات شورای شهر 
توســط تمامی دســتگاه های دولتــی و نظارتی 
اشــاره کرد و در خصوص لزوم جلوگیری از هبه 

املاک و اموال شهرداری گفت: همیشه این 
نگرانی وجود داشــته و دارد کــه در مصوبات 
شورای شــهر، مصالح شــهرداری بر مصالح 
و منافع عمومــی ترجیــح داده شــود، بر این 
اساس، برای شورای محترم ششم که حدود 
دو ســوم اعضای آن به صورت مستقیم یا غیر 
مستقیم با شهرداری ارتباط کاری و سازمانی 
دارند، آرزوی توفیــق می کنم.بتول گندمی 
دیگر عضو شورای شهر مشــهد نیز به عنوان 
دومین ناطق پیش از دســتور آخرین جلســه 

علنی شــورای پنجــم ضمــن انتقــاد از عملکرد 
مجلس و هیئت نظارت در خصــوص روند تایید 
صلاحیت ها در انتخابات اخیرکشور و شوراها، به  
انتقاد از عملکرد شهردار فعلی مشهد پرداخت و 
گفت: آن شهردار که همه چیزِ این شهر را با آینده 
کاری و سیاسی خودش طاق زده، چقدر راحت و 
بی اطلاعِ شورا پای صورتجلسه ای را امضا و نیمی 
از جمعیت این شهر را از خدمات ارائه شده محروم 
می کنــد. رفتــن بعضــی مدیــران اصلاح طلب 
هم از شــهرداری در دوره فعلی ناشــی از همین 
دخالت های غیرقانونی و تمکین شهردار بود.  وی 
ضمن ابراز نگرانی از احتمال توقف برخی از پروژه 
های مهم شهری در شورای ششم گفت: امیدوارم 
در شورای ششم هر خدمت خوبی را که در دوره 
فعلی شــد، ادامه دهند، آن جا که زور ما نرسید، 
تلاش کنند، شــاید بتوانند حلش کنند، خدا را 
شــکر ما اصلاح طلبان هیچ کجای این سیستم 
نیستیم که به شــما فشــاری بیاوریم، بودجه ای 
نداریم، قدرتــی نداریم، حکمی نداریــم و تاریخ 

بهترین قاضی است.

گزارش تحقیق و تفحص از حوزه شهردار و 	 
معاونت فرهنگی رای نیاورد

در این جلسه، گزارش تحقیق و تفحص از حوزه 
شهردار و معاونت فرهنگی اجتماعی شهرداری 
مشهد توســط حســینی پویا رئیس کمیسیون 
حقوقی شورای شهر قرائت شد. بهاروند با ارائه 
تذکری در این زمینه گفــت: کاش این گزارش 
دو هفته قبــل مطرح می شــد از طرفی گزارش 
حســابرس را به ما ندادند، جزئیات کمک ها به 
هیئت کشتی و فوتبال و دیگر هیئت ها به ما داده 

نشد و این سوالات برای ماباقی مانده است. 
نوروزی در پاســخ به بهاروند گفت: گزارش 
دو هفته قبل به اعضا در جلسات ارائه شده و 
شاید شما در این جلسات تشریف نداشته اید. 
حسینی پویا گفت: جرمی وجود نداشته پس 
به دادگســتری فرد یا افرادی معرفی نشده 
اند و بعضی مــوارد در حد تذکــر در تخلفات 
اداری بوده و قصوری به چشم نخورده است. 
تنها دو فقــره تخلف انتظامی وجود داشــته 
است  و جرم و قصوری طبق بررسی ها وجود 

نداشته اســت. ریاضی در ادامه تذکری را ارائه 
داد و گفت: تعداد زیادی از اعضای شورای شهر 
به کمک هایی که به هیئت ها شده نقد دارند و 
کاش در خصوص میزان کمک ها جزئیات اعلام 
می شــد.پس از بحث و بررســی توسط اعضای 
شورا، کلیات این گزارش به رای گذاشته شد که 

به تصویب نرسید.

تذکر عضو شورای شهر به شهرداری مشهد 	 
در این جلســه همچنین شــهناز رمــارم عضو 

شورای شهر مشــهد در تذکری به شهرداری 
مشهدگفت: شهرداران مناطق مدتی است با 
عنوان بند 14 ماده 55 قانون شهرداری ها، 
به تخریب ســاختمان ها بــه ویــژه در مناطق 
حاشــیه ای و محــلات محــروم شــهر اقــدام 
می کنند. این درحالی است که اتخاذ تدابیر 
موثر و اقدامات لازم برای حفظ شهر از خطر 
سیل و حریق و رفع خطر از بناها و دیوارهای 
خطرناک در اماکن عمومی و پوشــاندن چاه 
ها در معابــر از وظایف شهرداری هاســت اما 
تخریب ساختمان ها از اختیارات کمیسیون 
مــاده 100 اســت. حیــدری رئیــس شــورا 
نیز در ایــن زمینــه گفــت: نامــه ای را در این 
خصوص به شــهرداری ارســال کــرده ایم اما 
بنده تا امروز پاســخی در این زمینه مشاهده 
نکــرده ام.در این جلســه همچنیــن طرح نام 
گــذاری معابــر فرعی با حفــظ شــماره به نام 
مفاخر مشهد،اصلاح اساسنامه شرکت قطار 
شهری،لایحه تفویض اختیار و افتتاح حساب 
بانکی،لایحه اصلاح مصوبات مرتبط با ارائه 
تســهیلات و خدمــات بــه ایثارگران،لایحــه 
بخشــودگی عوارض و بهای خدمــات پروانه 
ســاختمانی مرکز نگهداری کــودکان 15 تا 
1۸ ســال موسســه کــودکان بی سرپرســت 
گلستان علی)ع( ولایحه مجوز انعقاد قرارداد 
پروژه مشاركتی مجتمع مسكونی فاطمیه به 

تصویب رسید.

اخبار

جامعه 

توسط شهردار مشهد انجام شد

 ابلاغ دستورالعمل 
تشدید پروتکل های بهداشتی

شهردار مشهد با توجه به تداوم وضعیت قرمز کرونایی 
شــهر و افزایش تعداد بیماران مبتلا به ویروس کرونا 
و براساس تصمیمات ســتاد کرونای استان، دستور 
العمل تشدید اجرای پروتکل های بهداشتی را ابلاغ 
کرد که براساس آن بوستان ها تعطیل و کلیه مراسم و 
جلسات بالای 15 نفر در فضاهای سربسته لغو شده 
اســت. به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شــهرداری 
مشهد، بر اساس دســتورالعمل ابلاغی محمدرضا 
کلایی، رعایت کلیه مصوبات و دســتورالعمل های 
ابلاغی ســتاد ملی مدیریت بیماری کرونــا از جمله 
طرح هوشمند مدیریت محدودیت ها که در شهرهای 
قرمز باید بوســتان ها، مراکز تفریحی، باغ وحش ها 
و شهربازی ها که جزو مشــاغل گروه 2 و 4 هستند، 
تعطیل شوند. موارد دیگری از جمله تشدید اجرای 
پروتــکل هــای بهداشــتی در حمــل ونقــل عمومی 
)اتوبوس های شهری، قطارشهری، تاکس(، اطلاع 
رسانی کامل برای اعلام هشدارهای لازم و پروتکل 
ها به مردم و تعطیلی پارک ها و نحوه خدمات رسانی 
در حمل ونقــل عمومی، اجرای دقیــق نحوه حضور 
کارکنان، ضدعفونی کامل محیط اداری به صورت 
روزانه و لغو کلیه مراسم و افتتاحیه ها و جلسات بالای 
15 نفر در فضای سربسته و کلیه ماموریت های اداری 
غیرضروری نیز در این دستورالعمل مورد تاکید قرار 

گرفته است.
همچنین روز گذشته اعلام شد که سالن های سینما 
و تئاتر در مشهد و دیگر شهرهای قرمز استان تعطیل 

شده است.

مدیرکل میراث فرهنگی:

نظارت بر تاسیسات گردشگری 
مشهد تشدید می شود

مدیــرکل میراث فرهنگــی، گردشــگری و صنایــع  
دســتی خراســان رضــوی از تشــدید نظــارت بــر 
تاسیســات گردشگری مشــهد خبر داد. به گزارش 
فارس، ســیدجواد موســوی در جلســه بــا فرماندار 
مشــهد اظهار کرد: با تقویت واحد نظــارت در اداره 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی مشهد، 
نظارت بر تاسیســات گردشــگری این شهرســتان 
افزایــش می یابد. وی با اشــاره به شــرایط کرونایی 
افزود: با هوشمندسازی فرایندها و خدمات، امکان 
نظارت لحظه ای و برخط برای مدیران مرتبط فراهم 
شــده اســت. وی ادامــه داد: همچنین با اســتفاده 
از ظرفیت هــای الکترونیکی، مراجعــه حضوری را 
کاهش داده ایم. موسوی بر ضرورت احیای بناهای 
موجود در بافت تاریخی مشــهد تاکید کرد و یادآور 
شد: بازار فرش مشهد مانند بازار تبریز می تواند پس 

از مرمت و احیا به جاذبه گردشگری تبدیل شود.

ا ز میان خبر ها

گوناگون 

 فوت پاکبان جوان مشهدی 
در حین انجام وظیفه

پاکبان جــوان مشــهدی که قــرار بود پنج شــنبه 
این هفته مراســم دامادی اش را برگــزار کند، بر 
اثر برخورد خودروی ســواری با وی درگذشــت. 
به گــزارش ایســنا، محمدرضــا کلایی شــهردار 
مشهد در پستی اینستاگرامی در این باره نوشت: 
»ســاعت 5، آقای یعقوبی معاون خدمات شهری 
شــهرداری مشــهد، خبــری را اعــلام کردنــد که 
متاســفانه در گذشــته نیــز تجربــه شــنیدن آن را 
داشــتم، اما این بار به طرز عجیبی قلبم را فشــرد 
و غمگینم کرد. شــاید بــه خاطر تمــام آرزوهایی 
که همکار پاکبان جوانم برای آینده داشت و پنج 
شنبه همین هفته مراسم عروسی او بوده اما حالا 
همه آن شــادی ها به غم و عزا تبدیل شــده است. 
ساعت 2 نیمه شب، آیلند میانی بولوار ملک آباد، 
مسیر شــرق به غرب مقابل ملک آباد 7 )فرهاد(، 
لاین بی آر تی، برخــورد خودروی ســواری پراید 
با همکار پاکبان منطقه یک به نام محمد اسدی، 
متواری شدن خودرو، رسیدن ســریع اورژانس، 
فوت مصدوم در مسیر بیمارستان فارابی و تمام. 
محمد اســدی کاور شبرنگ پوشــیده بود، چراغ 
پیشــانی و دور ســر روی ســر او نصب شــده بود، 
کلاه ایمنی بر سر داشت و نکات ایمنی را رعایت 
کرده بــود. واقعا متوجــه نمی شــوم آن راننده که 
بویــی از انســانیت نبــرده بود بــا چه ســرعتی آن 
هم در لاین بی آر تــی حرکت می کــرد که چنین 
فاجعه ای رخ داده اســت. از دوربین های کنترل 
ترافیــک بــا همــکاری نیــروی انتظامــی راننده 
خاطی را شناسایی کردیم، اما فایده آن چیست؟ 
درخواست داریم کمی به فکر باشیم و به یکدیگر 
تذکر دهیم تا چنین اتفاقاتی رخ ندهد. همکاران 
ما که شــهر را این گونــه پاکیزه و تمیــز می کنند، 
حقشــان نیســت که دو ســه روز مانده به عروسی 
خود بمیرنــد. به خانــواده داغدیده همــکار خود 

تسلیت عرض می کنم.«

مدیرکل فرودگاه های استان اعلام کرد:

 افزایش عملیات پروازی 
در فرودگاه مشهد طی امسال

مدیرکل فــرودگاه های خراســان  رضــوی گفت: 
شــمار عملیــات پــروازی در فــرودگاه بین المللی 
شــهید هاشــمی  نژاد مشــهد از ابتدای امسال به 
میــزان 11۸ درصد رشــد کرده و نســبت به مدت 
مشــابه سال گذشــته بیشــتر شده اســت. محمود 
امانی در گفت و گو با ایرنا افزود: 10 هزار و 236 
عملیات پروازی از ابتدای امسال تا پایان خرداد با 
جابه جایی 95۸ هزار و 6۸6 مســافر در فرودگاه 

مشهد صورت گرفت.
 وی ادامه داد: تعداد عملیات پروازی و جابه جایی 
مسافر امسال در فرودگاه مشــهد نسبت به مدت 
مشــابه ســال گذشــته در بخش عملیــات پروازی 
11۸ درصــد و در بخــش جابه جایی مســافر ۸4 
درصد افزایش داشــته اســت. امانــی گفت: هزار 
و ۸23 پــرواز مســافربری بــه 27 مســیر داخلی 
ظرف ســه ماه نخست امسال توســط 1۸ شرکت 
هواپیمایی داخلی در فرودگاه مشهد انجام شده 
است. وی افزود: بیشــترین این پروازها در مسیر 
هوایــی مشــهد - تهــران بــا 757 ســورتی برای 
انتقــال 73 هــزار و 741 مســافر صــورت گرفته 
و ظــرف ایــن مــدت 142 پــرواز خارجــی نیز در 
فرودگاه بین المللی شــهید هاشــمی نژاد مشهد 
انجام شده است. امانی افزود: بیشترین پروازهای 
خارجی فرودگاه مشــهد در مســیر مشهد - نجف 
با 31 ســورتی و در مجموع ســه هــزار و 645 نفر 
مسافر انجام شد. مدیرکل فرودگاه های خراسان  
رضــوی ادامــه داد: بایــد توجه داشــت که رشــد 
کنونــی پروازهــا در فــرودگاه بین المللی شــهید 
هاشــمی نژاد مشــهد در حالی اســت که بــه طور 
کلی عملیات پروازی آن نسبت به سال 9۸ یعنی 
پیش از آغاز بحران شــیوع ویروس کرونا در بخش 
عملیات پروازی 27 درصد و در بخش جابه جایی 

مسافر 54 درصد کاهش دارد.

2 پایگاه واکسیناسیون در دانشگاه 
آزاد مشهد راه اندازی می شود

رئیس دانشــگاه آزاد اســلامی خراســان رضوی و 
مشهد، از راه اندازی دو پایگاه جدید واکسیناسیون 
کرونا بــه همت واحد علوم پزشــکی دانشــگاه آزاد 
اســلامی مشــهد در هفته جاری در این دانشــگاه 

خبر داد. 
بــه گــزارش روابــط عمومــی دانشــگاه آزاد، دکتر 
طاهری لاری اظهار کرد: بــه دنبال اعلام آمادگی 
دانشــگاه آزاد اســلامی بــرای واکسیناســیون 
آغــاز  مــردم،  آحــاد  و  کشــور  دانشــگاهیان 
واکسیناســیون در واحد علوم و تحقیقات با حضور 
معــاون کل وزیــر بهداشــت و رئیس دانشــگاه آزاد 
اسلامی و همچنین رونمایی از سامانه نوبت دهی 
واکسیناسیون دانشگاه آزاد اسلامی، واحد مشهد 
نیز در زمینه واکسیناسیون دانشجویان، استادان، 
کارکنــان و عمــوم مــردم در راســتای مســئولیت 
پذیری اجتماعی عــلاوه بر پایگاه واکسیناســیون 
بیمارستان 22 بهمن، دو پایگاه دیگر را راه اندازی 

خواهد کرد.

خبر مرتبط
   

عضو منتخب شورای ششم مشهد اعلام کرد:

پنج شنبه؛ برگزاری مراسم تحلیف شورای ششم
عضو منتخب ششمین دوره شورای اسلامی مشهد با اعلام این که در روز پنج شنبه مراسم تحلیف 
شورای ششم در حرم مطهر رضوی برگزار می شــود، گفت: با توجه به این که حجم کارهای بر 
زمین مانده زیاد است، قبل از استقرار کمیسیون  های تخصصی شورای اسلامی شهر، به صورت 
غیررسمی رای گیری صورت گرفت و بنده نیز مقرر شد در کمیسیون حقوقی و نظارت و همچنین 
در کمیسیون اقتصادی و سرمایه گذاری حضور داشته باشم. به گزارش فارس، دایمی گفت: 
تغییری که در دوره ششم در کمیسیون حقوقی رخ داده، این  است که عنوان نظارت و پایش را 
بر کمیسیون حقوقی اضافه کردیم، چرا که بر این باوریم شورای شهر باید شورای شهر باشد نه 
شورای شــهرداری، از همین رو با توجه به اهمیت و نمود نظارت، باید آن را علاوه بر شهرداری 
بر دیگر دستگاه های شهر نیز اجرایی کنیم. وی تصریح کرد: با اطلاق عنوان نظارت و پایش بر 
کمیسیون حقوقی شورای ششم، این کمیسیون می تواند از باب تذکر و نظارت در صورت ترک 
فعل، نهاد متخلف را به دستگاه قضایی معرفی کند. دایمی گفت: نظر شورای اسلامی مشهد به 
حذف و کم کردن حضور بانوان در حوزه مدیریت نیست و کم توجهی به حقوق بانوان خط قرمز 
مدیریت شهری و شورای شهر خواهد بود و قطعا در آینده از ظرفیت بانوان در مدیریت های کلان 

شهر بیشتر از گذشته استفاده می کنیم.
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